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Na Očnom odeljenju u Prokuplju  ultrazvučne operacije katarakte  (koje većina pogrešno naziva
„laserskim“)  rade se od  januara 2006. god. , od  kada je uradjeno preko 4000 ovakvih
operacija.

  

Veoma je važno reći da su se u to vreme južno od Beograda, ovakve operacije radile još samo
u Nišu i Valjevu, zbog čega  je prokupačka oftalmologija dobro poznata  među oftalmolozima
Srbije.U nekom smislu , ova činjenica predstavlja i nastavak tradicije, jer je još čuveni
prokupački oftalmolog dr Đorđević, koji je  radio sedamdesetih i osamdesetih godina,  bio
poznat i cenjen na prostorima  čitave tadašnje Jugoslavije.

  

  

  

dr Zoran Nikolić, načelnik očnog odeljenja
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Prirodno je da savremeni pristup u lečenju katarakte zahteva i savremene aparate i opremu, koji
su,uz zalaganje i edukaciju oftalmologa,  osnovni  preduslov za obavljanje ovakvih operacija.
Slobodno se može reći, ako izuzmemo Očne klinike kao referentne ustanove, da je Prokuplje i u
ovom pogledu  u vrhu srpske oftalmologije,  pre svega kada je reč o hirurgiji katarakte.  To je u
velikoj meri omogućeno i razumevanjem rukovodstva bolnice,koje  je u više navrata imalo sluha
za potrebe Odeljenja oftalmologije .

  

Naime, dok su Očna odeljenja  svih  većih gradova u Srbiji dobijala  aparate  od  Ministarstva
zdravlja,prokupačka bolnica je aparate i prve i druge generacije nabavljala iz sopstvenih
sredstava.

  

Napokon, oktobra 2015.god. ,Ministarstvo zdravlja Republike Srbije uvažilo je višegodišnje
napore prokupačkih oftalmologa i rukovodstva bolnice i odobrilo sredstva za kupovinu aparata
treće generacije i novih instrumenata za operaciju katarakte.  Zahvaljujući  dodatnim  naporima 
direktoreke  bolnice i načelnika  Očnog odeljenja, u Prokuplje će stići i nov, savremeni
operacioni sto. Ovo  predstavlja još jedan veliki korak  ka unapređenju kvaliteta oftalmohirurgije
u Prokuplju,  a sve na dobrobit pacijenata čiji  se  broj  iz  godine u godinu postepeno povećava.
 Neophodno je napomenuti da je, obzirom na činjenicu da je starije aparate postalo nemoguće
servisirati, ovom nabavkom ostvaren  osnovni preduslov za hirurgiju katarakte u budućnosti,
kao i da će  ogromna većina drugih centara u Srbiji ovaj problem tek morati da rešava.

  

Kada je reč o bolnici u Prokuplju, u svakom slučaju će se nastaviti sa daljim naporima u
ciljuunapredjenja zdravstvene zaštite pacijenata.  U ostalom,  postoji još mnogo aparata koje bi
valjalo imati.
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